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Eliteudvalgsmøde den 06.09.2021 
 
Deltagere: Jens Carlsson –– Glenn Hansen -Henrik Toft 
 
Afbud: Erik Erlandsen 
 
Dagsorden 
 

1. DM evaluering  
 

2. Status på veteran tur 
 

3. Udtagelse til VM  
 

4. 6 nationers turnering  i januar  
 

5. Nyt fra VM i Danmark 
 

6. Eventuelt. 
 
 

1. Eliteudvalget er enige om, at DM i Holbæk var resultaterne godkendt dog var der herre single og kvinde triple 
som ikke lever op til vores forventningerne. Der var også en person sag med dårlig opførelse over for vores 
dommer, det har vi informeret over for vores trupper, at EU stærkt tager afstand fra og ikke vil accepterer i 
fremtiden. 

 
2. Eliteudvalget har arbejdet på et alternativ aktivitet, nu hvor Europa mesterskabet for veteran er aflyst. Det er 

lykke at kunne præsenterer det udtagende veteran hold skal deltage i tre veteran turneringer rund om Paris. 
Dette har kun kunne lade sig gøre i samarbejde med vores landstræner har tilbudt sin helt frivillige at tilbudt sin 
hjælp til, at planlægge denne petanque oplevelse. 

 
3. Træningssamlingen den 25 og 26 september er der inviteret 5 franske spiller der sammen med Pascal vil træne 

begge A-trupper. Pascal vil udtage 4 kvinder og 4 mænd til VM i Spanien som afholdes mellem 12 og 21 
november. 

 
4. Efter par måneders arbejde er det lykkes at få holdene på plads til vores planlagte Sport Live Master turnering i 

januar. Vi har fået accept på deltagelse fra Tyskland, Holland, Sverige, Norge, Frankrig og Belgien. Der indgået en 
aftale med Philippe Quintais (Frankrig), som allerede har sat sit hold. Ud over ham selv, vil holdet bestå af 
Caroline Lion, Sandrine Poinsat og Damien Hureau. Der er også indgået aftale med Claudy Weibel (Belgien). Han 
deltager sammen med Andre Lozano og Nancy Barzin. Den anden kvinde på holdet har vi ikke navn på endnu. 
Eliteudvalget er helt sikker på denne turnering vil være en optimal start på vores forberedelser for vores to VM 
udtagne hold, der vil  byde på petanque i verdensklasse. 

 
5. Alt planlægning af VM går som det skal i forhold til tidsplanen. 

 
6. Eliteudvalget skal have udfyld deres resurser med et nyt medlem. Så der kan komme mere fokus på kraftcenteret 

i fremtiden.  
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